



Ref : ADM/LMN/2023/27 : المرجع  
Date: 18.04.2023 : التاريخ

### LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

### النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners, and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Offshore Block 4

الموقع : المنطقة البحرية 4

Subject : Geotechnical Survey

الموضوع : المسح الجيوتقني

This is to inform you that a geotechnical survey will be carried out in Offshore Block 4. The work will start 19<sup>th</sup> April 2023 at 09:00 am and continue till 23<sup>rd</sup> April 2023 at 22:00 pm.

نحيطكم علماً بأنه سيتم إجراء مسح جيوتقني في المنطقة البحرية 4، حيث ستبدأ الأعمال في 19 أبريل 2023 في تمام الساعة 9:00 صباحاً وتستمر حتى 23 أبريل 2023 في تمام الساعة 22:00 مساءً.

Location of survey area is illustrated as per attached map.

توضح الخريطة المرفقة أدناه موقع منطقة المسح.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey team on STANFORD HOBBY through:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المسح على متن السفينة ستانفورد هوبي عبر:

VHF Channel: 16  
or call vessel captain: +971 56 1880198

VHF: 16  
أو من خلال الاتصال على ريان السفينة: +971 56 1880198

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be vigilant and exercise extra caution while transiting through operational area.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بضرورة اليقظة التامة وتوخي الحذر الشديد أثناء المرور عبر منطقة العمليات.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - Abu Dhabi Maritime**



### Illustrative Map – Geotechnical Survey

